

同意書 編號 NUM 日期 Date	AS-IRB-HS07-104074   1126'2015	中央研究院人文社會科學研究倫理委員會 研究計畫審查通過證明 <i>Certificate of Approval</i>	IRB-HS07 日期 Date : 0731'2012
--------------------------------	---	--	------------------------------------

申請案編號 Application No : AS-IRB-HS 02-13022 (R1)

計畫名稱 Project title :

總計畫：社群媒體與多變網絡結構：事件、界限、散佈

Social Media and Contingent Network Structures: Events, Boundaries, and Diffusion

分支計畫一：社群媒體與網絡界限劃分：從日常接觸到生命事件

Drawing Network Boundaries with Social Media: From Daily Contacts to Life Events

分支計畫二：社會網絡與金融行為的擴散：調查、實驗與社群媒體的研究取向

Social Network and Diffusion of Financial Behaviors: Survey, Experiment, and Social Media Research Approaches

分支計畫三：社交網絡媒體上慷慨行為及社會影響的波狀擴散：以實驗為主的檢證

The Cascade of Generosity and Social Influences in Social Networking Media: An Experimental Investigation

分支計畫四：點日記：由行動裝置探索疾病散播與網絡多變性

Click Diary: Mobile Device-Based Infrastructure for Tracking Disease Spreading and Network Contingencies

分支計畫五：由量化方法探勘社會網絡的連結模式、隱藏結構與因果相依

Quantitative Methods for Uncovering Patterns, Hidden Structures, and Causal Dependencies on Social Networks

申請人 Project Investigator : 傅仰止 Fu, Yang-Chih

合作機構 Collaborating Institute(s) :

黃景祥(Jing-Shiang Hwang) / 中央研究院 統計科學研究所(Institute of Statistical Science, Academia Sinica)

何淮中(Hwai-Chung Ho) / 中央研究院 統計科學研究所(Institute of Statistical Science, Academia Sinica)

李宗榮(Zone-Rong Lee) / 中央研究院 社會學研究所(Institute of Sociology, Academia Sinica)

熊瑞梅(Ray-May Hsung) / 國立政治大學 社會學系(Department of sociology, National Cheng Chi University)

江彥生(Yen-Sheng Chiang) / 香港中文大學 社會學系(Department of sociology, The Chinese University of Hong Kong)

吳齊殷(Chyi-In Wu) / 中央研究院 社會學研究所(Institute of Sociology, Academia Sinica)

潘建興(Kin-Hing Phoa) / 中央研究院 統計科學研究所(Institute of Statistical Science, Academia Sinica)

張卿卿(Ching-Ching Chang) / 國立政治大學 廣告學系(Department of Advertising, National Cheng Chi University)

詹大千(Ta-Chien Chan) / 中央研究院 人文社會科學研究中心(Research Center for Humanities and Social Science, Academia Sinica)

陶振超(Chen-Chao Tao) / 國立交通大學 傳播與科技學系(Department of Communication and Technology, National Chiao Tung University)

顏佐榕(Tso-Jung Yen) / 中央研究院 統計科學研究所(Institute of Statistical Science, Academia Sinica)

郭錕霖(Kun-Lin Kuo) / 國立高雄大學 統計研究所(Institute of Statistics, National University of

中央研究院人文社會科學研究倫理委員會

**IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS  
Academia Sinica**

Kaohsiung)

馬匡六(Kwan-Liu Ma) / 美國加州大學戴維斯分校 電腦科學系(Department of Computer Science, University of California, Davis)

劉康慧(Helen K. H. Liu) / 香港大學 政治與公共行政學系(Department of Politics and Public Administration, The University of Hong Kong)

江成欣(Cheng-Hsin Chiang) / 澳門科技大學 商學院 Macau University of Science and Technology

Recruitment from 2014/01/01/ to 2016/12/31/ ;

執行期間 Project Duration :

(yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

核准日期 Approval Date :

2015/11/26/ (yyyy / mm/ dd)

有效期限 Due Date :

From 2015/11/26/ to 2016/12/31/

(yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

進度或成果報告 Progress Report :

1. 請於 2016/04/01/(yyyy / mm/ dd)前繳交進度或成果報告至本委員會追蹤審查。

The progress report should be submitted to the IRB at Academia Sinica before 2016/04/01/(yyyy/ mm/ dd) for continuing review.

2. 如研究發生非預期事件，應即時向本委員會報告。

All the unexpected events are required to be reported to IRB-HS of Academia Sinica promptly.

茲 證明上項人文社會科學研究計畫(AS-IRB-HS 13022 v.2)，包括其研究參與者之說明同意書、問卷、招募廣告，已經本委員會之審核，並同意此計畫書之內容符合本委員會所訂定之人文社會科學研究倫理標準。

The above named study proposal(AS-IRB-HS 13022 v.2) has been reviewed, along with the informed consent form, questionnaire, and recruitment announcement, and found to conform with the guidelines set forth by IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS Academia Sinica.

主任委員：

Chairman

日期：

Date

中央研究院人文社會科學研究倫理委員會

**IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS**

**Academia Sinica**